

愛恩中文學校 聖經金句(2018-2019)

| | | |
|---------|--|---|
| 九 月 | <p>行為完全、遵行耶和華律法的，這人便為有福。 遵守他的法度、一心尋求他的，這人便為有福。</p> <p>Blessed are the undefiled in the way, who walk in the law of the LORD. Blessed are they that keep his testimonies, and that seek him with the whole heart.</p> | <p>詩篇第119 篇1,2節 Psalm 119:1,2</p> |
| 十 月 | <p>這人不作非義的事，但遵行他的道。 耶和華啊，你會將你的訓詞吩咐我們，為要我們殷勤遵守。</p> <p>They also do no iniquity: they walk in his ways. Thou hast commanded us to keep thy precepts diligently.</p> | <p>詩篇第119 篇3,4節 Psalm 119:3,4</p> |
| 十一 月 | <p>但願我行事堅定，得以遵守你的律例。 我看重你的一切命令，就不至於羞愧。</p> <p>O that my ways were directed to keep thy statutes! Then shall I not be ashamed, when I have respect unto all thy commandments.</p> | <p>詩篇第119 篇5,6節 Psalm 119:5,6</p> |
| 十二 月 | <p>我學了你公義的判語，就要以正直的心稱謝你。 我必守你的律例，求你總不要丟棄我。</p> <p>I will praise thee with uprightness of heart, when I shall have learned thy righteous judgments. I will keep thy statutes: O forsake me not utterly.</p> | <p>詩篇第119 篇7,8節 Psalm 119:7,8</p> |
| 一 月 | <p>少年人用甚麼潔淨他的行為呢？是要遵行你的話。 我一心尋求了你，求你不要叫我偏離你的命令。</p> <p>Wherewithal shall a young man cleanse his way? by taking heed thereto according to thy word. With my whole heart have I sought thee: O let me not wander from thy commandments.</p> | <p>詩篇第119 篇9,10節 Psalm 119:9,10</p> |
| 二 月 | <p>我將你的話藏在心裡，免得我得罪你。 耶和華啊，你是應當稱頌的！求你將你的律例教我。</p> <p>Thy word have I hid in mine heart, that I might not sin against thee. Blessed art thou, O LORD: teach me thy statutes.</p> | <p>詩篇第119 篇11,12節 Psalm 119:11,12</p> |
| 三 月 | <p>我用嘴唇傳揚你口中的一切典章。 我喜悅你的法度，如同喜悅一切的財物。</p> <p>With my lips have I declared all the judgments of thy mouth. I have rejoiced in the way of thy testimonies, as much as in all riches.</p> | <p>詩篇第119 篇13,14節 Psalm 119:13,14</p> |
| 四 月 | <p>我要默想你的訓詞，看重你的道路。 我要在你的律例中自樂，我不忘記你的話。</p> <p>I will meditate in thy precepts, and have respect unto thy ways. I will delight myself in thy statutes: I will not forget thy word.</p> | <p>詩篇第119 篇15,16節 Psalm 119:15,16</p> |
| 五 月 | <p>求你用厚恩待你的僕人，使我存活，我就遵守你的話。 求你開我的眼睛，使我看出你律法中的奇妙。</p> <p>Deal bountifully with thy servant, that I may live, and keep thy word. Open thou mine eyes, that I may behold wondrous things out of thy law.</p> | <p>詩篇第119 篇17,18節 Psalm 119:17,18</p> |